
Zápis z jednání členské schůze Vodárenského sdružení obcí Halže konané  

dne 5. června 2025 na obecním úřadu v Halži. 

 

Účast:  
            Jaroslav Sýkora (Ctiboř), Pavel Ryba (Částkov), František Čurka (Halže), Václav Raba 
(Chodský Újezd), Karel Fišpera (Stráž), Mgr. Silvie Vajskebrová (Studánka), Ing. Pavel Nutil 
(Planá), Václav Brůžek (Zadní Chodov), Ing. Rudolf Kodalík (Bor), Mgr. Jitka Valíčková 
(Staré Sedliště), David Hanko (Chodová Planá), Stanislav Fišer (Tisová), Aurel Ardeleanu 
(Lom) 
 
 Plné moci k zastupování: 
Mgr. Petr Vrána (Tachov)  pro F. Čurku 
 
 
Nepřítomni: 
 
Hosté: 
Ing. Z. Frček, MBA – ředitel VODAKVA, a.s., Karlovy Vary 
 
Jednání členské schůze zahájil a průběh řídil předseda F. Čurka. Konstatoval usnášeníschopnost 
jednání a předložil návrh programu jednání. 
 
Navržený program jednání členské schůze byl jednomyslně schválen. 
 
Program: 

1. Zahájení, schválení programu 
2. Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy VSO 
3. Závěrečný účet VSO za rok 2024 a zpráva auditora o výsledku přezkumu hospodaření 
4. Schválení auditora hospodaření VSO pro rok 2025 
5. Informace o stavu a plánech rozvoje majetku VSO 
6. Různé 

 
2. Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy 
  
Usn.č.325 a č. 326 – Vyřazení majetku demontovaného z ÚVS a vybavení kanceláře VSO –                   
Vyřazení majetku zaneseno do účetnictví, využitelné části (kovy) předány do sběren. 
 
Usn.č. 328 – žádosti o příspěvky na činnost VSO – dohody jsou oboustranně podepsány 
  
Práce předsedy: 

- Vyřízení závěrů členské schůze k výsledku auditu hospodaření 
- Příprava členské schůze 
- Výzva KÚ k odstranění nesouladů v KN – k.ú.Bor u Tachova 
- Vrtaná studna BK 1 – Bor (areál společnosti) souhlasné vyjádření 



- Vodoprávní řízení k odběru podzemních vod – prameniště Branka 
- Žádost Zsanett Szika o prodej pozemku v areálu ÚV Svobodka - odmítnutí 
 

 
 
Usnesení číslo 329: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje zprávu o kontrole usnesení a o 
činnosti předsedy VSO. 

Hlasování:  Pro  14, Proti  0   , Zdrželo se 0 
 
Usnesení číslo 330: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže ukládá předsedovi VSO zadat zpracování 
geometrického plánu dle výzvy katastrálního úřadu k odstranění nesouladu v KN. 

Hlasování:  Pro     14, Proti  0   , Zdrželo se 0 
 
Usnesení číslo 331: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2025. 

Hlasování:  Pro       14, Proti  0   , Zdrželo se 0 
 
 

 
     3. Závěrečný účet VSO za rok 2024 a zpráva auditora o výsledku přezkumu 
hospodaření 

Návrh Závěrečného účtu VSO za rok 2024 a zpráva auditora o výsledku přezkumu hospodaření 
byly členským obcím zaslány společně s pozvánkou na jednání členské schůze. Současně byly 
dokumenty zveřejněny na webových stránkách VSO. Oznámení o zveřejnění byla vyvěšena na 
úředních deskách obcí. 

Komentář k návrhu podal předseda VSO. 
K návrhu Závěrečného účtu VSO za rok 2024 a zpráva auditora o výsledku přezkumu 
hospodaření nebyly vzneseny připomínky. 
 
Usnesení číslo 332: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje Účetní závěrku VSO za rok 2024.  

                Hlasování:  Pro   14,    Proti   0  , Zdrželo se 0 
 
 
Usnesení číslo 333: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje Závěrečný účet VSO za rok 2024 
a bere na vědomí zprávu auditora o výsledku přezkumu hospodaření VSO s výrokem 
„Přezkumem hospodaření DSO Vodárenské sdružení obcí Halže za rok 2024 nebyly zjištěny 
chyby a nedostatky“.  

                Hlasování:  Pro   14,  Proti   0  , Zdrželo se 0 
 



     4. Schválení auditora hospodaření VSO pro rok 2025 

Předseda navrhuje jako auditora hospodaření VSO pro rok 2025 Krajský úřad Plzeňského kraje.  

 
Usnesení číslo 334: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje auditorem hospodaření VSO pro 
rok 2025 Krajský úřad Plzeňského kraje.             

       Hlasování:  Pro      14, Proti  0   , Zdrželo se 0 

 

 

    5. Informace o aktuálním stavu majetku a plánech rozvoje majetku VSO 

      Informace podal ředitel společnosti Ing. Zdeněk Frček, MBA: 
 
Ing.Z.Frček, MBA - Plánované úpravy na ÚV Svobodka byly realizovány, řešena kvalita vody 
v Chodové Plané a v přivaděči Chod. Planá – Planá. Mírně se zvyšuje spotřeba vody, zisk je 
využíván na realizaci oprav. 
P.Ryba – dotaz na vlastnictví el.rozpínače u ÚVS, s kvalitou vody nejsou problémy, probíhá 
příprava výstavby vodovodu M.Chody. 
Mgr. Vajskébrová – poděkování za rychlé vyřešení akutního problému. 
A.Ardeleanu – děkuje za TK Lom – Oldřichov. Bez pomoci společnosti by obec neměla sílu 
realizovat. 
Ing.Z.Frček, MBA – pravidlo MZe, v každém programu jenom jedna žádost, proto žadatelem 
o dotaci jsou přímo obce. Jako příprava na další rozvoj sítě bulo požádáno o dotaci na VDJ 
Bezdružice. Kapacita VDJ pro propojení území a ÚV Žlutice – Svobodka. 
 
    
Usnesení číslo 335: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže bere na vědomí informace k aktuálnímu 
stavu provozu a výhledu rozvoje majetku VSO 

 
                  Hlasování:  Pro     14, Proti  0   , Zdrželo se 0 

 
 
 
 
 
 
František Čurka 
Předseda VSO 
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